

Zinc

DIN 00593664, 150 tablets, Mineral supplement, Stock No. 1657-9

Zinc is a trace mineral that has been found to be extremely important to overall health. More zinc is found in the body than any other trace element except iron.

This product is derived from zinc gluconate for more efficient absorption. For maximum benefit, it is combined in a rich, natural base of kelp plant, thyme herb, and alfalfa herb.

Did you know?

White spots on the fingernails are a sign of zinc deficiency.

Relatively high amounts of zinc are found in bone and muscle, and it's also prevalent in the prostate and retina. Pregnant and lactating women require more zinc than other women do.

Soil exhaustion and the procession of food adversely affect the zinc value in the food we eat. The best sources of all trace minerals in proper balance are natural unprocessed foods.

NSP Advantage

150 tablets. Mineral supplement.

Ingredients: 25 mg of zinc from zinc gluconate, an excellent source of zinc, which is easy to digest and absorb.

Other Ingredients: Dicalcium phosphate, kelp (*Ascophyllum nodosum*) plant, cellulose, thyme (*Thymus vulgaris*) herb, alfalfa (*Medicago sativa*) herb and magnesium stearate.

Recommendation: Take one tablet daily with a meal. For therapeutic use.

Features & Benefits

- Supports the immune system.
- Accelerates healing time for internal and external wounds.
- Zinc has traditionally been used as an aid in the treatment of infertility.
- May help to avoid prostate problems and thus may improve male sex drive.
- Promotes growth and mental alertness.
- Protects the liver from chemical damage.
- Zinc has been shown to break down cell walls of bacteria such as those that cause a sore throat, and may help shorten the duration of cold symptoms.

Zinc

DIN 00593664, 150 comprimés, Supplément minéral, No de stock 1657-9

Le zinc est un oligo-élément considéré comme étant extrêmement important pour la santé de façon globale. On retrouve plus de zinc dans le corps que n'importe quel autre oligo-élément à l'exception du fer.

Ce produit est un dérivé du gluconate de zinc qui offre une meilleure assimilation. Pour un bienfait maximal, il est combiné à une riche base naturelle de varech, de thym et de luzerne.

Saviez-vous que?

Des taches blanches sur les ongles sont un signe de carence en zinc.

On retrouve d'abondantes quantités de zinc dans les os et les muscles, de même que dans la prostate et la rétine. Les femmes enceintes et qui allaitent ont besoin de plus grandes quantités de zinc que les autres femmes.

L'épuisement des sols et le traitement des aliments diminuent la teneur en zinc des aliments que nous consommons. Les meilleures sources d'oligo-éléments dans un équilibre adéquat sont les aliments naturels non traités.

Avantages NSP

150 comprimés. Supplément minéral.

Ingrediénts: 25 mg de zinc, dérivé de gluconate de zinc, une excellente source de zinc facile à digérer et à assimiler.

Autres ingrédients: phosphate dicalcique, varech (*Ascophyllum nodosum*), cellulose, thym (*Thymus vulgaris*), luzerne (*Medicago sativa*) et stéarate de magnésium.

Mode d'emploi: Prendre un comprimé par jour au repas. Pour usage thérapeutique seulement.

Caractéristiques et Bienfaits

- Soutient le système immunitaire.
- Accélère le temps de guérison des plaies internes et externes.
- Le zinc a traditionnellement été utilisé comme aide pour soigner la stérilité.
- Peut aider à éviter les problèmes de prostate et, par conséquent, peut améliorer la pulsion sexuelle masculine.
- Favorise la croissance et la vivacité d'esprit.
- Protège le foie des dommages causés par les produits chimiques.
- Il a été démontré que le zinc décompose la paroi cellulaire des bactéries telles que celles qui causent le mal de gorge, et peut aider à écourter la durée des symptômes du rhume.